

《单词百科:testicle是什么意思?testicle怎么发音?testicle的解释和用法》

英语单词testicle是什么意思?testicle怎么读?testicle怎么发音?简答网为您整理了testicle的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



testicle怎么读

testicle的读音:[test kl]

testicle的意思

1、n.[解]睾丸;精巢;

testicle的近义词

1、ball n.球(状物);舞会;

2、ballock 巴洛克

3、bollock vt.臭骂;

4、egg n.鸡蛋 , 蛋;卵;家伙;

5、nut n.螺母 , 螺帽;坚果 , 坚果果仁;难对付的人;[乐]弓根;

testicle的双语例句

1、Longitudinal section of a testicle showing the seminiferous tubules and the convoluted epididymis.

睾丸纵切面,示生精小管和迂回蟠曲的附睾.

2、However, it is so twisted and convoluted that It seems no longer than the testicle itself.

但是, 附睾是如此地迂回蟠曲,以至于并不比睾丸本身长.

3、Testicle foreplay was the weak point of our sex last night, right?

我们昨晚做爱时有关睾丸的前戏不太好,是不是?

4、In order to save testicle, early surgical exploration orchidopexy may be mandatory to avoid recurrence.

早期手术探查对提高睾丸存活率有重要意义.

5、The index and middle finger are placed under the testicle and the thumb on top.

食指和中指放在睾丸之下,而拇指放在睾丸之上.

6、Males born with an undescended testicle are at a higher risk than the others.

先天隐睾症的男子罹患睾丸癌的风险高于正常的男子.

7、Vasectomy: After the vas deferens is cut, it is no longer connected to the testicle.

输精管结扎术: 输精管被切断后, 就与睾丸断开了连接.

8、Testicular torsion is the twisting of a testicle on its spermatic cord.

睾丸扭转是指睾丸在精索(长轴)上的扭转.

9、Conclusions Disappearance of testicle blood flow was a reliable index for torsion of testis.

结论病变侧睾丸血流减少是诊断睾丸扭转的敏感指标.

10、As a result, the testicle can rotate and the spermatic cord can get twisted.

结果是, 睾丸可能旋转,而精索就可能扭转.

11、[只用于名词前]testicular cancer

睾丸癌

12、Measure the activity of SOD and NOS, the amount of NO and MDA in the testicle.

测定服用补肾生精丸前后实验动物睾丸组织超氧化物歧化酶(SOD)、一氧化氮合酶(NOS)活性及一氧化氮(NO)、丙二醛(MDA)含量.

13、Spermatoceles are usually found at the head the epididymis, next the top the testicle.

精液囊肿通常位于附睾的头部, 其次位于睾丸的顶端.

14、In a sense, the whole country is overtaken by the power of testicle hormone at present.

从某种意义上说, 整个国家现在都是处在睾丸激素的作用之下.

15、As a rule, the left testicle the one affected.

通常, 左侧睾丸容易发病.

16、He had a hernia in his testicle, but was too scared to get it checked.

亚历山大先生的睾丸上长了一个突起, 但是因为过于害怕,他不愿接受检查.

17、Each testicle is examined separately, most practically with both hands.

分别检查每一侧睾丸, 最实际的方法是用双手检查.

18、He got a severe hernia and lost a testicle.

被打成了脱肠还失去了一个睾丸.

以上是简答网为您整理的testicle怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于testicle

的用法、testicle的释义、testicle

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/testicle>

